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Mondelinge vraag  
 
 
Aan:  College van B&W 
Van:  GroenLinks Zwolle, Patrick Rijke 
Datum:  18 april 2017 
Onderwerp: 

 
  Fietsdrukte Pannekoekendijk 

 
 
Geacht College, 
 
Vorige week stond in de Stentor wat Zwolse fietsers ter plekke al een tijd in de gaten 
hadden: tijdens de drukke uren is het nieuwe fietspad langs de Pannekoekendijk krap 
bemeten. De gemeente heeft een onderzoek en tellingen aangekondigd.  
 
GroenLinks heeft contact gehad met de Fietsersbond; die denkt dat er snel een paar 
eenvoudige verbeteringen uitgevoerd kunnen worden om de fietser wat meer ruimte te 
bieden. (Denk aan het weghalen van een stoeprand en dat soort dingen.)  
Daarom ons verzoek om – in overleg met de ervaringsdeskundigen van de Fietsersbond 
Zwolle – zo snel mogelijk alvast een aantal quick wins te realiseren.  
 
Namens de fractie van GroenLinks, 
 
Patrick Rijke 


